

RINGKESAN

PERSEPSI MAHASISWA PIKEUN DIAJAR MANAJEMEN KANTOR JENG PANGARUHNA KANA KESIAPAN KERJA PELAJAR PENDIDIKAN EKONOMI

(Studi kasus pelajar program studi pendidikan ekonomi fkip unpas angkatan 2015)

Ku ;

Nurannisa Putriawan

155020039

Tujuan tina ulikan ieu pikeun mendakan kumaha panerapan murid anu manikeun kapercayaan kalimat di Program Studi FKIP Unpas, kesiapan karya murid sareng persepsi muridna dina pembelajaran penjurur kantor sarta pangaruhna dina kapercayaan Ekonomi Pendidikan studi ekonomi (studi kasus program studi pendidikan ekonomi FKIP Unpas angkatan 2015) Metode anu digunakeun dina pangajian ieu nyaéta survey ku subjék panalungtikan ngeunaan program ékonomi ékonomi 2015 FKIP Unpas, anu jumlahna aya 99 siswa. .Metode panalungtikan anu digunakeun dina métode déskriptif nyaéta hiji déskriptif. Teknik pendataan anu digunakeun nyaéta angké. Analisis data anu digunakeun nyaéta verifikasi analisa data ku cara ngitung skor rata-rata kalayan bantuan program IBM SPSS Statistik Vérsi 25.0. kanggo Windows. Hasil ulikan nunjukkeun recapitulation tina skor rata-rata réson responden ngeunaan bahan manajemen kantor 3,85 sareng kesiapan usaha tina 4.15. Ku kituna, kacindekan yén résonan résonan pikeun bahan manajemen manajemen "satuju" sareng nuju kesiapan karya "leres satuju". Dumasar kana hasil analisis data anu parantos dilakukeun, hasil pangajian nunjukkeun yén pangaruh manajemen kantor dumasar kana pangitungan koefisien determinasi kalayan nilai R kuadrat 0,157. Ieu tiasa ngajelaskeun yén variabel X pangaruhna tina 15.7% dina variabel Y sareng sesa 84,3% dipangaruhan ku faktor-faktor séjén. Faktor anu masihan pangaruh ku variabel Y saloba 15,7% disababkeun ku variabel X dina bentuk pelajaran manajemen kantor. Panulis ngajak ka pihak anu parantos, nyaéta: (1) Pikeun murid, diperkirakeun tiasa nerapkeun bahan diajar tina pelajar anu dicandak; (2) Kanggo dosén, ningkatkeun bahan diajar di kursus kéngingan kantor. (3) Pikeun universitas, nyadiakeun fasilitas pikeun ngamekarkeun pangabisa murid dina wangun rohangan praktek.

Konci: manajemen kantor, kesiapan gawé